
Eerst het goede nieuws
N-VA Zelzate zette in het vorige bestuur 
enkele realisaties op poten die door het 
huidige bestuur worden afgerond. We be-
schikken nu eindelijk over een busstation 
om ‘u’ tegen te zeggen. Hopelijk komt daar 
binnenkort nog een sportaccommodatie 
bij waar onze inwoners trots kunnen op 
zijn. Ook met de plannen voor een nieuw 
cultureel centrum, extra ruimte voor 
cultuur en een bijkomende supermarkt en 
meubelwinkel in Zelzate-West doet onze 
gemeente een goede zaak. Jammer genoeg 
eiste het nieuwe gemeentebestuur een 
groter aandeel sociale huurwoningen in de 
nieuwe verkaveling op de voetbalterreinen 
in de Verbroederingslaan. Dat zorgde niet 
alleen voor vertraging, maar die ontwik-

keling is volgens de N-VA ook geen goede 
zaak voor de toekomst van Zelzate.

Nakende gemeentefusie
2022 wordt een uitdaging voor Zelzate. 
Eén van de belangrijkste beslissingen 
wordt ongetwijfeld de mogelijke gemeente-
fusie. Zal Zelzate zijn bruid zelf kunnen 
kiezen of moeten we nemen wat er wordt 
voorgeschoteld? Onze N-VA-fractie is 
alvast voorstander om de gesprekken met 
Assenede en Wachtebeke op te starten.

Uitspraak taxshift
Vlaams minister van Omgeving Zuhal 
Demir had weinig andere keuze dan de 
vergunning voor de omvorming van de 
R4-Oost te weigeren. Ons bestuur moet 

dringend op zoek naar een compromis 
voor de leefbaarheid in dit zeer belangrijke 
dossier. En dan is er nog de aangekondigde 
‘eerlijke’ taxshift, een stokpaardje van de 
huidige coalitie. Die staat nog altijd op dun 
ijs wegens een lopend bezwaar bij de Raad 
van State. Bij een negatieve uitspraak zal er 
een zware financiële druk komen te staan 
op ons rode bestuur om de gemeente-
financiën op orde te brengen.

Tot slot wens ik elke Zelzatenaar een 
gelukkig 2022 toe. 
Geniet van de kerst- 
en eindejaarsperiode!

Koen Laenen
Voorzitter

Beste Zelzatenaar
2021 was opnieuw een jaar van 
coronabeperkingen. Het virus 
blij�  ons telkens een stap voor. 
Toch moeten we samen door 
deze moeilijke periode en posi-
tief naar de toekomst kijken. 

Nieuwjaarsreceptie geannuleerd
Omwille van de geldende coronamaatregelen, moeten we onze jaarlijkse nieuwjaarsreceptie, waarbij we 
Vlaams Volksvertegenwoordiger Andries Gryffroy hadden uitgenodigd, jammer genoeg annuleren. 
N-VA Zelzate wenst u allen een voorspoedig 2022. Hou het veilig en tot binnenkort!
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Manuel Rufo Molero vervangt Martin 
Acke in gemeente- en politieraad
Begin dit jaar zette Martin Acke een punt achter zijn rijkgevulde politieke 
carrière. Hij zetelde sinds 1995 in de gemeenteraad. Van 2013 tot 2019 was 
hij eerste schepen en voorzitter van de gemeenteraad. Na 25 jaar actieve dienst koos hij ervoor om het wat rustiger aan te 
doen. Bij zijn afscheid loofden de leden van de gemeenteraad hem voor zijn enorme dossierkennis en positieve opbouwende 
houding. Martin blij�  wel achter de schermen meewerken in het partijbestuur van de Zelzaatse N-VA.

 Manuel Rufo Molero: “Toen Martin me begin dit jaar vroeg om zijn mandaten als gemeenteraadslid en politieraadslid over te 
nemen, heb ik geen moment getwijfeld. Ik heb vooralsnog weinig ervaring in onze gemeentepolitiek, maar de honger om iets 
te betekenen voor de Zelzatenaren is groot.”

“In aanloop naar de volgende verkiezingen, wil ik dit mandaat ten volle benutten om de kneepjes van het vak te leren en een 
stem te geven aan onze kiezers in de gemeenteraad. Ik wil niet enkel de N-VA-kiezers vertegenwoordigen, maar iedereen die 
mij benadert of een vraag heeft. Zij die mij kennen, weten dat ik steeds een luisterend oor heb voor de noden van mensen. 
Dus twijfel niet om mij aan te spreken, te mailen of te bellen mochten jullie een vraag hebben. Samen maken we van Zelzate 
een aangename, propere en veilige gemeente waar het leuk vertoeven is.”

Waar een wil is, is een weg!

Meer gerichte controles op snelheid en patsergedrag
Midden 2020 werden markeringen aangebracht om de Grote Markt om te vormen tot een � etsstraat met snelheidsbeperking tot 
30 km/u. De N-VA vond dit een mooi initiatief om de veiligheid en de gezelligheid rondom de Markt te verhogen.

Tijdens het afgelopen coronajaar mochten we geruime tijd niet 
binnen in de horecazaken en werd volop gebruik gemaakt van 
de terrassen. Daarbij moesten we soms vaststellen hoe bepaalde 
automobilisten zich in negatieve zin blijven onderscheiden van 
de meerderheid. Dagelijks zien we snelheidsduivels over de 
Markt vliegen, claxonneren naar fietsers die niet snel genoeg uit 
de weg gaan en patsers met extreem luide uitlaten.

Snelheidsduivels in het midden van de Markt
Recent werden een snelheidsremmer bijgeplaatst. Een aantal van 
de snelheidsduivels kiest nu voor het midden van de Markt. 
De weggebruikers die daar parkeren, verwachten daar geen 
snel doorgaand verkeer. Het is een kwestie van tijd vooraleer 
daar problemen van komen. In navolging van de stad Gent zou 
het voor de veiligheid, leefbaarheid en gezelligheid rondom de 
Markt in Zelzate aangeraden zijn dat de politie meer gerichte 
controles doet op snelheid en patsergedrag.

Bestuurlijke inbeslagname
In onze politiezone onderneemt men in de toekomst ook best 
actie om voertuigen van asociale bestuurders in beslag te 
nemen. Nu is er vooral de ‘gerechtelijke inbeslagname’, waarbij 
bestuurders hun voertuig kwijt kunnen raken na een zware 
overtreding, zoals rijden zonder geldig rijbewijs of rijden onder 
invloed. De ‘bestuurlijke inbeslagname’ zou makkelijker moeten 

worden zodat ook wegpiraten die geen zware overtreding 
begaan, maar door hun rijgedrag mensen in gevaar brengen, 
hun voertuig kan worden afgepakt.

N-VA Zelzate vraagt hoge prioriteit voor de aanpak van agressief 
en asociaal rijgedrag. Het parket van Oost-Vlaanderen vaar-
digde eind 2019 een omzendbrief uit zodat de politie forser kan 
optreden tegen ‘patsergedrag’ en straatraces. Ook in Zelzate is er 
dringend aandacht nodig voor die problematiek. Hinderlijke en 
gevaarlijke chauffeurs moeten van de baan gehaald worden.

zelzate@n-va.be
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N-VA Zelzate wil geen regularisatie van schietstand Parret
Eind augustus meldden de Zelzaatse kleiduifschutters dat hun vaste schietstand in Zelzate na 45 jaar zal ophouden te bestaan. 
De schietstand ligt geprangd tussen Sint-Jan-Baptist en de terreinen van ArcelorMittal. De club blij�  bestaan, maar zal in de 
toekomst zijn activiteiten op verplaatsing verderzetten.

Oorspronkelijk lag het schietterrein in onvergund industriegebied. 
Nadien werd dat bosgebied. Hun proefvergunning uit het jaar 
2000 liep af. De aanvraag tot regularisatie werd geweigerd omdat 
een schietstand in bosgebied niet mogelijk is.

Bestemmingswijziging
De bevoegde sportschepen stuurde een brief naar de Vlaamse 
overheid met de vraag om via een spoedprocedure een bestem-
mingswijziging op te maken om het terrein te laten erkennen 
als recreatiezone. Het kabinet antwoordde daarop dat zij geen 
gewestelijk ruimtelijk uitvoeringsplan lopende hebben waarin 
dat dossier kan opgenomen worden.

De enige mogelijkheid om de zaak te legaliseren, is dat de 
gemeente Zelzate snel een gemeentelijk ruimtelijk uitvoerings-
plan (GRUP) opstelt dat nadien goedgekeurd kan worden door 
de minister. Onze schepen vroeg de minister om de schietstand 
tot dan toe te staan. Officieel kan dat echter niet. De schepen 
liet volgende uitspraak optekenen in de pers: “We willen tot het 
antwoord van minister Zuhal Demir de schietstand nog een 
lange tijd gedogen.” Daardoor wekte hij onterecht de indruk dat 
de bal nu in het kamp van de minister ligt. Eind november lazen 
we in de pers dat het gemeentebestuur de schietstand dan toch 
wil regulariseren.

Te veel overlast
N-VA Zelzate is daartegen. Dergelijke lawaaierige activiteit in 
de directe omgeving van het Psychiatrisch Ziekenhuis Sint-Jan-
Baptist vonden wij sowieso al onverantwoord. Ook een aantal 
inwoners ondervond regelmatig overlast. Bovendien worden 
daar binnenkort de sportterreinen en de wandel- en parkzone 
van Zelzate-Zuid aangelegd. 

De N-VA wil geen geluidsoverlast in recreatiezone Zelzate-Zuid.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

www.n-va.be/zelzate
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.

014229


